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Datum: 27. 12. 2012 

 
Z A P I S N I K  

 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 27. 12. 

2012, z začetkom ob 16.00 uri, v sejni sobi Radin Zdravilišča Radenci. 
 

PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 18. redno sejo 

Občinskega sveta. Ugotovil je, da je prisotnih  14 članov Občinskega sveta.  
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Jasna DIVJAK, Marija GROSMAN, Erik IVANUŠA, Jožef KAGER, Gorazd Rudolf 
KOVAČIČ, Marija KUPLJEN, Janez KONRAD, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, 

Marija MARIČ, Franc ŠKROBAR, Anton ŠONAJA, Jožef TOPLAK in Marko VAUPOTIČ. 

 

OPRAVIČIL/A:  Franc PELCL  
 

ZAINTERESIRANA JAVNOST: ROMAN LELJAK 

 
OSTALI PRISOTNI: 

Janez ROŽMARIN, Občina Ljutomer, Anita GAŠPAR, direktorica podjetja SIM 

d.o.o., Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA in Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine 
Radenci. 

 

NOVINARJI: 

BLAŽ EDŠIDT - KTV Radenci, Marina VRBNJAK- Pomurec.com, Petra Kranjec, 
Murski val,   Miha ŠOŠTARIČ, Večer 

 

 
AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA  

         SVETA RAZPRAVA 

 

PREDSEDUJOČI je prebral vse odgovore na vprašanja zastavljena na 17. seji 
Občinskega sveta. 

 

G. ANTON ŠONAJA je zahteval, da se zapisnik popravi, saj trdi, da sam ni nikoli 
povedal, da družina, ki jo je omenil kot prejemnico  občinskega stanovanja fehta 

denar od hiše do hiše. 

 
DOBESEDNI ZAPIS RAZPRAVE G. ANTONA ŠONAJA V AD 5 VPRAŠANJA IN 

POBUDE VEZANO NA DRUŽINO CAFUTA 

 

»Hvala za besedo in lep pozdrav. Tri nerodna vprašanja man, pa ne ven. Začel 
bom s prvim.  

- Kdo je na občini zadolžen za dodelitev občinskega stanovanja, to me zanima. In 

ne vem, keri berete Novice ali Slovenske novice, da se je v občinsko stanovanje 
vselila družina Cafuta iz ljutomerske občine. Ne plačuje ne stanarine, ne nobenih 

prispevkov ka treba plačevati, tan fehta denar okoli, kaki siromaki so, bolnik 



sladkorni, da rabi 6 listekov na dan, da si lehko zmeri sladkor, pa sploh ni na 

izolini. Žena je bolana, ker jo boli hrbtenica, hčerka ker je prišla iz ljutomerske 

občine v našo občino, rabi 120 € na mesec, da se vozi v Ljutomer v osnovno 
šolo, pa ma pod nosom osnovno šolo.  

- Drugi primer je družina Heric….« 

 
Seji se je ob 16.05 uri pridružila g. Zlatko MIR. 

 

S 15 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

  
SKLEP št. 210/10 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 17. redne seje 
Občinskega sveta Občine Radenci, ki je bila 04. 12. 2012, s sprejeto pripombo g. 

Šonaje. 

 
 

AD 3. INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z 
dejavnostmi župana med sejama in povedal: 

 

 da je organiziral novoletni sprejem obrtnikov, podjetnikov in poslovnih 
partnerjev, 

 prav na dan sprejema je bil organiziran protestni shod, na katerem so 

protestniki, ki jih je bilo po informacija okrog 10. Zahtevali so odstop župana. 
Predsedujoči je povedal, da nima razloga, da ne bi spoštoval zahteve 

protestnikov. Le to bo izpolnil takrat, ko bodo protestniki zagotovili sredstva za 

ponovne volitve. 

 Občane je seznanil tudi s tem, da so v parku zasajena vsa drevesa in grmovnice. 
 

 

AD 4 OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

Predsedujoči je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer umik točke  

dnevnega reda AD 7 »Predlog Sprememb in dopolnitve predinvesticijske zasnove 

projekta (PINV-Z) – Izgradnja kanalizacijskega sistema in čistilne naprave v Občini 

Radenci«.  Vse ostale točke se logično pomaknejo naprej.   
 

G. FRANC ŠKORBAR je predlagal umik točk dnevnega reda AD 9 Predlog sklepa o 

potrditvi novih cen komunalnih storitev v Občini Radenci in AD 10 Predlog sklepa o 
dvigu vodarine v Občini Radenci, z obrazložitvijo, da odbori, kakor tudi KS niso 

razpravljali o predmetnih točkah. O takšnem dvigu cen komunalnih storitev bi KS 

morale nujno razpravljati, s tem pa tudi seznaniti širšo javnost.  Mnenja je  bil, da 
je v mesecu januarju dovolj časa, da se o predmetnih točkah razpravlja, poda 

mnenje in  sprejme odločitev  o dvigu cen. 

 

G. JANEZ KORNRAD je povedal, da mu ni vseeno, kaj se dogaja s proračunom, 
zato je proti umiku točk, ki jih je predlagal g. Škrobar. Mnenja je, da je predmetne 

točke potrebno obravnavati in seznaniti ljudi o zadevah. Predlagal je, da se o 

umiku predmetnih točke glasuje. 
 



PREDSEDUJOČI je dal predlog g. Škrobarja o umiku točk dnevnega reda  AD 9 in 

AD 10 na glasovanje.  

 
Z 2 glasovoma ZA in 8 glasovi PROTI  predlog g. Škrobarja ni bil sprejet. 

 

PREDSEDUJOČI je povedal, da je predmetne točke potrebno obravnavati 
predvsem  iz razloga, da si bomo lahko še naprej poračunavali DDV in posledično 

dali  infrastrukturo v obdavčen najem. 

 

PREDSEDUJOČI je dal predlagani in spremenjeni dnevni red na glasovanje. 
 

S 14 glasovi ZA in 1 PROTI od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

 
 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta 

3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

5. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

6.   Predlog sklepa o imenovanju dveh članov Sveta zavoda  ZTIŠ 

7. Predlog Sprememb in dopolnitve predinvesticijske zasnove projekta (PINV-Z) 

– Izgradnja vodovodnega omrežja krak »C« 

8. Predlog Tehničnega pravilnika o javni kanalizaciji 
9. Predlog Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun tarif stroškov odvajanja in   

     čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, stroškov okoljske dajatve 

10. Predlog sklepa o potrditvi novih cen komunalnih storitev v Občini Radenci 
11. Predlog sklepa o dvigu vodarine v Občini Radenci. 

12. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 
 
AD 5 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV   
 
G. FRANC ŠKROBAR je povedal, 
 da ga je GD JANŽEV VRH prosilo, da povpraša, kako je z odškodnino za 

kontejner, ki je bil nameščen na njihovem zemljišču za potrebe funkcijske 

lokacije  ob izgradnji interneta. Prosijo za odgovor OU, da se dogovorijo kako 

zadevo rešiti, o načinu povrnitve odškodnine……… 
 
PREDSEDUJOČI je povedal,  
 da je bilo s predstavniki PGD JANŽEV VRH dogovorjeno, da se sestanejo takoj 

po novem letu in zadevo razrešijo.  
 
GA. MARIJ MARIČ je povedala, da je 
 december mesec dobrodelnih prireditev, mesec obdarovanj, silvestrovanja… 

Spomniti bi se morali na družino, ki je utrpela požar. Z zagotovljenimi sredstvi 

za namen silvestrovanja bi se morali obnašati racionalno, porabiti čim manj 

sredstev, preostanek le teh pa nameniti družini. 
 Zanimalo jo je tudi kako in kaj je z mladino v Radencih. Zakaj vse prireditve 

vodijo drugi ljudje, ali so naši tako dragi, ali pa so postali tako nesposobni, da 

ne morejo voditi več prireditev.  



 Zakaj imamo ob izdaji Glasnika tudi slaviste iz tuje občine.  
 Prav tako občane zanima, kje je bil objavljen kakšen poziv za oddajo članka za 

objavo v Glasniku. 
 
GA. MARIJA GROSMAN je povedala, 
 da so ji ljudje, ki imajo možnost spremljati naše seje preko internega kanala 

povedali, da so seje OS posnete zelo slabo, govor se sploh ne sliši… Zanimalo 

jo je kaj je s tem. 
 
G. KAGER JOŽE je podal kritiko OU in povedal, 
 da je pred sejo na mizo dobil veliko gradiva, več kot takrat s pošto. Le tega v 

tem kratkem času ni mogoče pregledati. Predlagal je, da se naj OU za 

naslednjo sejo bolj potrudi, pripravi in poda vso gradivo z poslanim vabilom, če 
ne, pa se naj točke uvrstijo na naslednjo sejo. 

 

 
AD 6 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU DVEH ČLANOV SVETA ZAVODA  

ZTIŠ 

Uvodno obrazložitev je podal g. Zlatko MIR. 

 

S 14 glasovi ZA in 1 PROTI od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  

 
 

S K L E P št. 211/10 

 
Občinski svet Občine Radenci potrdi sklep o imenovanju dveh članov lokalne 

skupnosti v Svet JZ ZTIŠ, to sta : 

 

 ga. Jožica SEČKO, stanujoča Nikola Tesla 12, 9252 Radenci 
 ga. Janja FEKONJA, stanujoča Sp. Kocjan 8a, 9252 Radenci. 

 

 

AD 7  PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITVE PREDINVESTICIJSKE 

ZASNOVE PROJEKTA (PINV-Z) – IZGRADNJA VODOVODNEGA 

OMREŽJA KRAK »C« 
 

Uvodno obrazložitev je podal g. Janez ROŽMARIN.   

 

PREDSEDUJOČI je vprašal, kdaj bo objava razpisa in ali je vodovod krak »C« 
povezan od Ljutomera do Apač? 

 

G. ROŽMARIN JANEZ je povedal, da je bila vloga na Ministrstvo za kmetijstvo in 
okolje oddana 19. 12. 2012. Na predmetnem ministrstvu potrebujejo cca 10 

delovnih dni za pregled vloge. Razpisna dokumentacija za gradnjo še ni potrjena. 

Nosilna občina bo počakala do prejetja pozitivne odločbe. Vsi OS morajo sprejeti 
sklep o PINV-Z.   

 

Povedal je tudi, da je gradnja vodovoda krak »C« povezana od Ljutomera do 

Apač. 
 



G. MIROSLAV MADON je vprašal ali bodo cene vodarine in omrežnine  takrat, ko 

bo te storitve prevzela Prlekija takšne, kot so navedene v gradivu, ali pa se 

mogoče moti?  
 

G. JANEZ ROŽMARIN je odgovoril, da se omrežnina in vodarina zaračunavata na 

podlagi velikosti števca. Cena pa se bo približala tej, ki je navedena v gradivu. 
 

G. MARKO VAUPOTIČ je vprašal, kakšna bo cena vodarine in omrežnine za vse 

odjemalce po občinah, ko se bomo priklopili na  vodovodni sistem krak »C«,. Ali 

bodo cene v vseh občinah enake ali različne? 
 

G. JANEZ ROŽMARIN je odgovoril, da je oblikovanje cen v pristojnosti lokalne 

skupnosti. Ceno vode določa občina sama. Predstavniki projekta so predlagali, da 
se predlaga enaka cena vode, ne glede na gospodinjstva v različnih občinah. Cene 

bodo sigurno višje, kot so danes.  

 
PREDSEDUJOČI je povedal, da danes to ni zadnji dvig cene. Ceno bo potrebno še 

dvigniti takrat, ko bomo šli na novi vodovodni sistem kraka C. 

 

G. MARKO VAUPOTIČ je vprašal, kaj se zgodi, če se kateri od občinskih svetov ne 
bo odločil za enotno ceno, kot ostale občine. Ali bomo v tem primeru občine, ki 

bomo sprejele enako ceno, plačevale razliko za občino, ki ne bo potrdila enake 

cene? 
 

G. JANEZ ROŽMARIN je odgovoril, da enotna cena pomeni solidarnost med 

občinami. Če se posamezna občina ne bi strinjala s tem predlogom, pomeni 
posledično sprememba v vseh občinah, ne pa, da bi ostale občine plačevale za 

občino, ki ne bi potrdila predlagane skupne cene. 

 

 
S 13 glasovi ZA, 1 glasom PROTI od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  

 

S K L E P št. 212/10  
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog Sprememb in dopolnitve 

predinvesticijske zasnove projekta (PINV-Z) – Izgradnja vodovodnega 

omrežja krak »C«. 
 

 

  
AD 8 PREDLOG TEHNIČNEGA PRAVILNIKA O JAVNI KANALIZACIJI 

 

Uvodno obrazložitev je podala direktorica podjetja SIM d.o.o. Radenci ga. Anita 
GAŠPAR. 

 

S 14 glasovi ZA in 1 glasom PROTI  od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  

 
S K L E P št. 213/10  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Tehnični pravilnik o javni kanalizaciji. 
 

 



 

AD 9 PREDLOG PRAVILNIKA O TARIFNEM SISTEMU ZA OBRAČUN TARIF 

STROŠKOV ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE 
ODPADNE VODE, STROŠKOV OKOLJSKE DAJATVE 

 

Uvodno obrazložitev je podala direktorica podjetja SIM d.o.o. Radenci ga. Anita 
GAŠPAR.  

 

S 15 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  

 
S K L E P št. 214/10   

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog Pravilnika o tarifnem sistemu za 
obračun tarif stroškov odvajanja in  čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode, stroškov okoljske dajatve. 

 
 

AD 10 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVIH CEN KOMUNALNIH 

STORITEV V OBČINI RADENCI 

 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica podjetja SIM d.o.o. Radenci ga. Anita 

GAŠPAR. 

 
G.  ANTON ŠONAJA je vprašal, za koliko se bo zdaj dvignila cena vode v Radencih. 

Zanimalo ga je tudi, kolikšen je dvig vodarine in omrežnine.  

 
PREDSEDUJOČI je povedal, da bi se naj cene z vsemi storitvami vodarino, 

kanalščino in čiščenjem dvignile v Radencih za 60%, na Kapelskem Vrh za 25%, v 

Murščak pa za 17,50 %. Povprečno nekje od 7-10 € na gospodinjstvo. 

 
G. MIROSLAV MADON je povedal, da je do sedaj plačeval 14,24 €/mesec, po 

novem izračunu pa bo plačeval cca 27,00 €. 

 
G. ZLATKO MIR  je povedal, da je vlada 15.11.2012 sprejela novo Uredbo v kateri  

izvajalce zavezuje, da pripravijo nove cene in le te uskladijo z novo Uredbo v roku 

15 mesecev od sprejetja le te. V primeru, da se danes cene ne potrdijo, bomo 

morali odgovarjati najprej Inšpekcijskim službam in državi, ker je v celotni 
razpravi največji problem omrežnina. Le ta ni sestavni del cene. Omrežnina je 

proračunski denar občine, pripraviti se mora program rabe in tudi namensko 

porabiti. V primeru, da tega ne naredimo, mora občina zagotoviti izvajalcu ta 
sredstva iz proračuna. Mnenja je bil, da je potrebno  spoštovati uredbo, ki jo je 

izdala vlada, v primeru nesprejetja je to obremenitev proračuna.  

 
G. ANTON ŠONAJA je povedal, da je to, kar je navajal g. Mir lažno. Država je 

prenesla določitev višine cene na občino. Mnenja je, da ne moremo dvigniti cene 

za  80 %, ker ljudje nimajo za preživetje. 

 
GA. MARIJA MARIČ je povedala, da že 3 mandata člani OS niso dvignili cene 

komunalnih storitev oskrbe s pitno vodo in odvajanja ter čiščenja odpadnih voda. 

Ravno  OS v tej sestavi mora odločati o povišanju cen. Potrebno je pomisliti na 
današnji čas, kajti enkratno povišanje cen za 100% ali 80 % je preveč. Predlagala 

je, naj se cene dviguje postopoma. 



 

G. MARKO VAUPOTIČ je povedal, da ga zanima, kakšna je možnost, če se zniža 

predlagana cena omrežnine, in koliko jo je mogoče znižati.   
 

PREDSEDUJOČI je povedal, da se lahko omrežnina subvencionira največ v višini  

50 % predlagane višine, za gospodinjstvo v prevme letu obračunavanja.   
 

G. ANTON ŠONAJ je vprašal,  kdo in na podlagi česa je predlagal ta sklep, ter kdo 

se z njim strinja. 

 
PREDSEDUJOČI je povedal, da si tega ni nobeden izmislil, sklep je pripravila OU, 

skupaj z izvajalcem te službe. Omrežnina je odvisna od vrednosti komunalne 

infrastrukture. Cenitev le te je opravil g. Mlinarič. OU je pripravila dodatno še 
sklep o 50 % subvencioniranju cene. 

 

GA. MARIJA GROSMAN je povedala, da bi bilo v redu, če bi bila pripravljena še 
kakšna druga cena, kajti občane v bistvu zanima skupni znesek povišanja. Če bo 

dvig cen res za 100 %, jo je zanimalo, ali je še mogoče najti kakšen skupen 

predlog za manjši dvig cen. 

 
G. MIROSLAV MADON je povedal, da ga moti, da država naredi moratorij za več 

let, občine pa morajo na enkrat dvigniti sproščene cene. Zanimalo ga je koliko je 

na podlagi cenilnega zapisnika ocenjena kanalizacija in koliko vodovod. Po 
njegovem mnenju je cenitev previsoka, zato tudi dvomi, da je cenitev pravilna. Ne 

strinja se s 100 % enkratnim dvigom cen, temveč predlaga postopno dvigovanje 

in sicer za začetek za 30 %, in nato spet če z pol leta …. 
 

G. JOŽEF KAGER je povedal, da se pridržuje razpravi predhodnikov. Mnenja je, da 

je cenitev precenjena, kajti kanalizacija v Radencih je v razsulu. Vsako leto se vsaj 

1x vse zaustavi, popravlja… poraja se mu vprašanje, kako občanom obrazložiti, da 
se bo znesek položnice za vodo višji za cca 10 €/mesec. Mnenja je, da je potrebno 

narediti neko korekcijo cene omrežnine in koncesnine. Vsekakor pa je potrebno 

zagotoviti kvalitetno ceno vode. 
 

G. MARKO VAUPOTIČ je vprašal, kaj lahko OS naredi, v primeru, da ne zniža 

omrežnine. Ali obstaja še kakšen predlog znižanja cen, razen predlagane 

subvencije občine.  
 

G. FRANC ŠKROBAR je povedal, da bi o teh zadevah morali razpravljati odbori in 

KS. V sled tega bi bila ta razprava danes usklajena. Od OU je zahteval, da naj v 
bodoče da možnost razpravljati o točkah, ki imajo pomembno vlogo za ljudi. 

 

G. ZLATKO MIR je povedal, da je OS imel neformalno koordinacija za dvig cen 
pred samo sejo, kjer je bila podana podrobna obrazložitev. Predlagal je sprejem 

predmetne točke. 

 

Ga. MARIJA GROSMAN je povedala, da nobeden ne nasprotuje dvigu cen, vendar 
ne za takšni %, kot je predlagan. Predlagala je, da se cene dvigujejo postopoma. 

 

G. JANEZ KONRAD je povedal, da je ceno potrebno jemati kot celovito ceno in jo 
je potrebno določiti, tako kot je ocenjena vrednost infrastrukture.  

 



PREDSEDUJOČI je sprejel predlog g. Konrada in predlagal omrežnino v višini 4,62 

€ – 50 % , kar znese 2,35 € omrežnine – to je za tisti del, kjer je narejena 

kanalizacija.  
 

Ker ni bilo več razprave je predsedujoči dal predmetni sklep na glasovanje  

 
Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  

 

 

S K L E P št. 215/10   
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme  sklep o obračunu cen komunalnih storitev 

odvajanja in čiščenja odpadne komunalne vode v Občini Radenci.  
 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal predmetni sklep na glasovanje  

 
S 15 glasovi ZA  od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  
 

S K L E P št. 216/10 
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme  sklep o določitvi višini subvencionirane 

cene komunalnih storitev odvajanja in čiščenja odpadne komunalne vode v letu 
2013.  

 

 
 

AD 11 PREDLOG SKLEPA O DVIGU VODARINE V OBČINI RADENCI. 

 

Uvodno obrazložitev je podala direktorica podjetja SIM d.o.o. Radenci ga. Anita 
GAŠPAR. 

 

S 14 glasovi ZA od prisotnih 15 svetnikov je bil sprejet  
 

S K L E P št. 217/10   

 
Občinski svet Občine Radenci sprejme  predlog sklepa o Soglasje k ceni oskrbe 

s pitno vodo v Občini Radenci. 

 

 
AD 12 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

PREDSEDUJOČI je podal odgovor ga. MARIČ v zvezi z družino Jauk in povedal, da 
je Občina naslednji dan po požaru  družini iz proračunu namenili enkratno denarno 

pomoč v višini 2.000,00 €. Prav tako pa jim je ponudila stanovanje, ki bi ga 

odstopilo podjetje SIM d.o.o., vendar te pomoči niso potrebovali. 

Povedal je, da v primeru, če bo ostalo kaj sredstev od silvestrovanja, lahko le ta 
namenimo imenovani družini. 

 

G. župnik je organiziral dobrodelni koncert na katerem se je zbralo 2.090,00 € in 
so jih prav tako namenili družini Jauk.  

 



Na vsa ostala zastavljena  vprašanja bodo svetniki dobili pisni odgovor na eni 

izmed naslednjih sej. 

 
 

ODGOVORI NA ZASTAVLJENA VPRAŠANJA 

 
1. G. FRANC ŠKROBAR je povedal, 
 da ga je GD JANŽEV VRH prosilo, da povpraša, kako je z odškodnino za 

kontejner, ki je bil nameščen na njihovem zemljišču za potrebe funkcijske 
lokacije  ob izgradnji interneta. Prosijo za odgovor OU, da se dogovorijo kako 
zadevo rešiti, o načinu povrnitve odškodnine……… 

 
ODGOVOR: 
V sklopu razpisa za upravljavca odprtega širokopasovnega internet omrežja je med stroški, 
ki jih mora pokrivati upravljavec (prelevi jih na končnega uporabnika) naveden tudi znesek 
odškodnine za kontejner, ki je nameščen na zemljišču PGD Janžev Vrh. Omenjeni znesek 
je 600 EUR/leto. 
 

PRIPRAVILA:  
Mojca MAROVIČ 
 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je bilo s predstavniki PGD JANŽEV VRH dogovorjeno, da 
se sestanejo takoj po novem letu in zadevo razrešijo.  
 

 
2. GA. MARIJ MARIČ je povedala, da je 
 december mesec dobrodelnih prireditev, mesec obdarovanj, silvestrovanj…. 

Spomniti bi se morali na družino, ki je utrpela požar. Z zagotovljenimi sredstvi 
za namen silvestrovanja bi se morali obnašati racionalno, porabiti čim manj 
sredstev, preostanek le teh pa nameniti družini 

 

ODGOVOR: 
S strani Občine Radenci je družina prejela izredno enkratno denarno pomoč v višini 1.000 
EUR, s strani občanke, ki ne želi biti imenovana je bil družini podarjen bon za trgovino 
Mercator, mladinci so organizirali koncert, Župnija Radenci je družini namenila denarna 
sredstva, z določenimi storitvami je veliko družini prispeval DOSOR, pomagala so društva, 
pomoč je nudilo tudi OZ RK Gornja Radgona, številni sovaščani, sosedje in menimo, da 
družina v tem hudem trenutku ni ostala sama. S ponosom lahko rečemo, da smo tej 
družini z družnimi močmi vsaj nekoliko ublažili trpljenje po doživetem dogodku. 
 
 Zanimalo jo je tudi kako in kaj je z mladino v Radencih. Zakaj vse prireditve 

vodijo drugi ljudje, ali so naši tako dragi, ali pa so postali tako nesposobni, da 
ne morejo voditi več prireditev.  

 
ODGOVOR: 
Situacija mladih v naši občini je bolj ali manj znana vsem. V zadnjih letih je njihovo 

delovanje preko Društva Vrelec zaživelo v pozitivni obliki in se s prireditvami, od katerih so 
nekatere že tradicionalne, dobro vključujejo v družbeno življenje kraja in lokalne 
skupnosti. Ne vem, če smo na tem mestu pristojni soditi o njihovih sposobnostih oz. 
nesposobnostih, res pa je, da morajo za tovrstno sodelovanje (vodenje prireditev …) tudi 
sami izkazati interes in voljo. 
Prireditve v organizaciji občine vodijo zanesljive osebe, ki bivajo v našem kraju, so 
seznanjene z dogajanjem v kraju in so za to tudi strokovno usposobljene.  

      
 
 



 Zakaj imamo ob izdaji Glasnika tudi slaviste iz tuje občine.  
 
ODGOVOR: 
Izdaja občinskega Glasnika ima uredniški odbor, ki ga imenuje župan občine in v katerem 
so člani, ki pokrivajo različna področja (gospodarstvo, vzgojo in izobraževanje, društveno 
življenje …). Dve izmed članic sta slovenistki, ena je profesorica in druga magistra 
slovenskega jezika. Lektoriranje člankov opravita zelo strokovno in (glede na to, da se 
moramo obnašati racionalno) tudi brezplačno. Obe živita v naši občini in z utripom našega 
kraja.  
  
 Prav tako občane zanima, kje je bil objavljen kakšen poziv za oddajo članka za 

objavo v Glasniku. 

 
ODGOVOR: 
Za drugo številko Glasnika v letu 2012 ni bilo posebnega poziva glede oddaje člankov, saj 
se je uredniški odbor v dogovoru z občino odločil, da bo vsebina Glasnika vezana na 
članke, iz katerih bodo občani razbrali opravljena dela in aktivnosti s strani občine, vrtca, 
šol, zavod ter pogledi in mnenja nekaterih gospodarstvenikov z voščili ob božično – 
novoletnih praznikih. Takšna odločitev je v pristojnosti uredniškega odbora in tako 
društva, kot posamezniki bodo imeli priložnost sodelovati pri sooblikovanju Glasnika, ki bo 
izšel v mesecu juniju letošnjega leta.  
 
PRIPRAVILA: 
Vera SEVER 
 
 

3.  GA. MARIJA GROSMAN je povedala, 
 da so ji ljudje, ki imajo možnost spremljati naše seje preko internega kanala 

povedali, da so seje OS posnete zelo slabo, govor se sploh ne sliši… Zanimalo 
jo je kaj je s tem. 

 
ODGOVOR IN OPRAVIČILO: 
Glede vprašanja na 18. seje občinskega sveta o slabi kvaliteti zvoka 17. seje občinskega 
sveta Občine Radenci, ki je bila predvajanja v mescu decembru in sicer v sredo 5. 
decembra 2012 ob 20.05 uri ter v nedeljo 9.12.2012 ob 13,05 uri dajemo naslednjo 
obrazložitev: 
 
Dne 15.11.2012 je bilo na interni televiziji obvestilo za vse gledalce internega programa, 
da se bo v času od 25.11.2012 do 15.12.2012 izvajala tehnična dela na interni televiziji ter 
preselitev kabelskega sistema Apače v katerem ima tudi interna televizija svoje poslovne 

prostore. V tem času smo preselili (demontaža in montaža kompletnega studia) studio na 
drugo lokacijo oz. stavbo. Ker smo pričakovali določene izpade in motnje smo o tem 
obveščali gledalce skozi ves program. Res, da so bile motnje v veliki meri pogojene z 
tonom, le te smo odpravili do 12.12.2012. 
 
Pri ponovnem pregledu 17. seje pa tudi opozarjamo, da je bil ton slišen, vendar v 
nekaterih točkah le tega ni bilo možno spremljati. Med drugimi točka 3. STOP CO2, kjer je 
predstavnica projekta zadevo obrazlagala tako, da je bila obrnjena k tabli na katero je 
producirala svojo projekcijo in brala. Mikrofon je bil oddaljen cca 1 meter. Prav tako pri 
obrazložitvi odvoza odpadkov.  V večini se razpravljalci poslužujejo projekcij in s tem tudi 
berejo iz table kar pomeni, da niso na govorniškem odru, kjer je mikrofon. 
 
Občinski svetniki pri svojih vprašanjih in debatah na govorniškem odru v večini gledajo 
župana in s tem tudi odvračajo svoj glas od mikrofona, kar ima za posledico manjši nivo 

tona in s tem tudi nerazumevajoče besede. Prav tako nekateri ne govorijo v mikrofon 
ampak imajo veliko razdaljo oz. so na robu govorniškega odra.  
 



Vse te pomanjkljivosti tako naše kot nastopajočih se odraža pri predvajanju. Ker se 
zavedamo zahtev gledalcev želimo le te izboljšati skupaj z vami. Za boljšo spremljanja 
programa bo interni kanal v mesecu aprilu izvedel remont na link povezavi saj si želimo 
vstopiti v digitalno programsko shemo. V ta namen so bili že opravljeni razgovori z 
vodstvom KTV Radenci, kateri zadevo podpirajo. 
 
Lepo pozdravljeni! 
             Odgovorni urednik: 
             Boris Edšidt 
 

 
 

4. G. KAGER JOŽE je podal kritiko OU in povedal, 
 da je pred sejo na mizo dobil veliko gradiva, več kot takrat s pošto. Le tega v 

tem kratkem času ni mogoče pregledati. Predlagal je, da se naj OU za 
naslednjo sejo bolj potrudi, pripravi in poda vso gradivo z poslanim vabilom, če 
ne, pa se naj točke uvrstijo na naslednjo sejo. 

 
ODGOVOR: 
Kritika je opravičena, v prihodnje se bomo skušali organizirati tako, da bo gradivo 
pravočasno pripravljeno. 
 
 
PRIPRAVILA:  
Mojca MAROVIČ 

 
 

 
SEJA ZAKLJUČENA OB 18. 30 URI. 

 

 
 

 

ZAPISALA: 

Zdenka ZADRAVEC 
 

                                                                                                         Janez RIHTARIČ 

                                                                                                         ŽUPAN OBČINE RADENCI 
 

 

DIREKTORICA OU 
Mojca MAROVIČ 


